
van 

man 

Datum 22-3-2023 13:34 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Onderwerp: 
Betr: Re: Scholen Enter 

Lees 

je 
mee??? 

Beste mevrouw 

MN (geanonimiseerd)

Om 
uw 

vragen 
te beantwoorden. Als de 

gemeenteraad op 

4 

april 
instemt met locatie 11 zal 

er 
eerst 

gesproken 
worden met 

de omwonenden 
en 

belanghebbenden 

over 
de 

inrichting 

van 
de 

omgeving. 

Daarna 
wordt 

bestemmingsplanprocedure 

gestart. 
Dit 

verloopt volgens 
een 

wettelijke procedure, waarbij 
u uw 

zienswijze 
kunt indienen. U kunt uiteraard ook in 

beroep tegen 
het 

bestemmingsplan. 

De 

gemeente 
zal de 

stappen 

van 
het 

bestemmingsplan publiceren. Op 
overheid.nl 

kunt 
u 

zich aanmelden 
om 

meldingen 

van 
de overheid te 

krijgen 

over uw 

eigen woonomgeving. 
Uiteraard zal de 

gemeente 

er 
alles 

aan 
doen 

om 
de school 

zo 

goed mogelijk 
in te 

passen 
in de 

omgeving, rekening 
houdend met de 

belangen 

van 

omwonenden. 

Het 

college 
is 

van 

mening 
dat door de school te situeren 

aan 
de hoofdinfrastructuur 

van 

Wierden, 
eventuele overlast 

van 

autoverkeer 
beperkt 

kan worden. Ook kan 
op 

locatie 11 het halen 
en 

brengen op 
het 

perceel 
worden 

opgelost, 

waarmee 

dus 

geen 

druk wordt 
gelegd 

op 

de 
openbare 

ruimte. 

De 

omliggende 
infrastructuur is 

(met aanpassingen) 
toereikend 

om 
het verkeer in 

goede 
banen te leiden. 

Uw 

mening 
is 

helder, 
maar 

het is ook 
duidelijk 

dat elke locatie 
voor- en 

tegenstanders 
met zich 

meebrengt. 

>>> 

MN 

+ 

22-3-2023 (3:09 
>>> 

(geanonimiseerd)

Goedemiddag, 

Wij 
hebben met veel verbaasdheid de 

openbare gemeentelijke vergadering gevolgd 
wat betreft de nieuwbouw 

van 
de 

scholen. 
Er 

worden steeds 
argumenten aangehaald 

waarom n 
andere 

plek 
dan 

aan 
de 

Bornerbroekseweg 
niet of 

moeilijk 

zou 
kunnen. 

Het 

lijkt 
of 

men er 
al vanuit 

gaat 
dat de school daar 

komt, 
erg jammer 

dat 
er 

niet beter 
en meer 

wordt 

geluisterd 
naar de bewoners in de 

nabijheid. 
Achter in de 

Sportlaan/Werfstraat zijn 
er minimaal aan bewoners die er last 

van 

hebben, vrije plek 

voor n 
school 

enz 

enz, 

maar 
omdat het daar moeizaam 

gaat 
met 

vergunning 

van 
de 

grond (had 

allang 
in 

gang gezet 
kunnen 

worden) 
moeten 

wij 
hiervoor boeten. Onze rust 

en van 
vele 

mensen 
is 

voorbij 
straks!!! 

terwijl 

iedereen 
n 

fijne plek 
moet hebben 

om 
te 

wonen. waarom 
2 scholen 

op 
afstand 

van 
100 meter? 

Dát 
wil toch 

niemand, 
en 

is Écht teveel van t 

goede. 
Wanneer hebben de inwoners 

inspraak? 
De 

bijeenkomst bij 
café de Kroll was ook n 

flater, 
we 

werden niet 
begrepen, 

en 
dit had véél eerder moeten 

plaats 
vinden in t 

proces! 

Verstuurd vanaf 
mijn 

iPad 

Op 
14 feb. 2023 

om 
13:24 heeft 

(het volgende geschreven: (geanonimiseerd)

Beste mevrouw 
Jannink, 

U 
heeft 

een 
reactie 

achtergelaten op 

onze 

website, 
waarvoor 

dank. 

Zoals 
gisteren gezegd 

zal de 
gemeente 

heel serieus 
kijken 

naar de 

zorgen 

die er bestaan met 

betrekking 
tot 

verkeer 

- 

de 
ontsluiting, 

zodat 
er voor 

iedereen 
een zo 

veilig mogelijk 
situatie 

overblijft. 

Het 
is eerst 

aan 
de 

gemeenteraad 

om een 
keuze te maken. 

Het 

college 
heeft haar voorkeur reeds 

uitgesproken, 
zoals bekend. 

(geanonimiseerd)



Ik zal uw reactie meenemen in het dossier. 

Als u verder vragen heeft hoor ik het graag. 

Aan de inhoud van dit bericht kunnen geen rechten worden ontleend. 

Het is mogelijk dat er tijdens het transport van dit bericht fouten zijn 

ontstaan zodat het bericht onjuist is overgekomen. 

De informatie verzonden met dit emailbericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. 

Indien dit emailbericht wordt ontvangen door een ander dan de geadresseerde, dan verzoeken wij u het 

betreffende bericht te verwijderen en de gemeente hiervan bericht te doen. 

gemeente @wierden.nl 


